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Protokoll styrelsemöte Slättens samfällighetsförening  
2024-05-14, hos Magnus & Monica 18.30 
 

 
Närvarande 
Magnus  
Monica 
Peter  
Pontus 
Paula  
 
1. Öppnande och godkännande 

a. Magnus öppnade mötet och agendan fastställdes. 
 

2. Föregående protokoll 
a. Konstituerande protokollet godkändes. 

 
3. Rapporter och uppgifter 

 

a. Budget, revidera föregående förslag. 
i. Vi gick igenom det budgetförslag som tidigare styrelse tagit fram. Vi 

beslöt att återuppta revideringen utav det när vi vet vad föreningen 
har på kontot och i fonden. 

b. REV – medlemsnummer, för att kunna få hjälp med uträkning av tillkommande 
andelar. 

i. Magnus har varit i kontakt med Alexander som har meddelat att han 
skall komma med medlemsnumret till REV. 

ii. Magnus kontaktar REV för uträkning av tillkommande andelar. 
  

4. Ekonomi 
 

a. Banken – Peter och Magnus måste träffa banken för att skriva under som 
firmatecknare. 

i. Peter och Magnus skall till banken 16 maj. 
 
5. Övrigt 

 

a. Nytt årsmöte, nytt datum 
i. Nytt datum är inte fastställt ännu, detta återkommer styrelsen om. 

b. Städdag, nytt datum 
i. Nuvarande städdag 25 maj kommer att ställas in. Information om detta 

kommer att meddelas ut till medlemmarna via mejl samt på hemsidan. 

https://ifitservices-my.sharepoint.com/personal/paula_svedhall_volvia_se/Documents/Slängmapp/Paula%20Berntsson/1%20-%20vägföreningen/bild
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ii. Maskinklippning av kanterna kommer att utföras innan midsommar. 
De kanter som inte går att nås, pga. mur, staket, gärdsgård m m, får vi 
alla hjälpa till att snygga till med trimmer eller liknande. Information till 
medlemmarna kommer att gå ut när Peter har klippt klart. 

c. Snöskottning/vägunderhåll, info funderingar m m 
i. Vi kommer att kolla med Bengt samt de nya ägarna till Janne & 

Mariettes gård om det finns intresse av snöskottning/vägunderhåll 
(traktor) 

d. Inköp av salt 
i. Peter tar på sig inköp av salt. 

e. Sladdning av väg 
i. Magnus pratar med Bengt om sladdning av väg. 

f. Inköp av grus 
i. Peter kontaktar Fredrik Bank och ställer frågan om inköp av grus via 

honom. 
g. Lägga till punkt under ekonomi – där vi talar om vad föreningen har på kontot 

samt i fonden. 
 

6. Nästa styrelsemöte 
a. 21/5 kl 18.30 hos Paula 

 
7. Avslutande 

Magnus avslutade mötet 
 
Protokoll: Paula 
 

 
 
 


